
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XLIX/2010 
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 
              odbytej w dniu 25 czerwca 2010r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  
                                                            w Kozienicach              
 

 
         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
 S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie  
z listą obecności aktualnie uczestniczy 18  osób, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część 
niniejszego protokołu. 
 
  Zanim proponowany porządek sesji - Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Przestrzennej, Budownictwa i Komunikacji Pan Stanisław Kuźnar w imieniu Komisji 
oraz mieszkańców Chinowa  złożył wniosek formalny, aby z porządku Sesji  zdjąć 
projekt uchwały w punkcie: 
4.7. – w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu położonego w obrębie sołectwa Chinów.   
Zdaniem Radnego powinniśmy mieszkańcom w sposób dostateczny  wszystkie 
kwestie wyjaśnić, należy rozmawiać, przeprowadzić głębsze konsultacje w ich 
sprawie. 
 
Radny Pan Andrzej Wołos  zapytał przedmówcę: Jaki jest cel Komisji, co Komisja 
chce osiagnąć w tej sprawie ? 
 
Radny Pan Stanisław Kuźnar zauważył, że mieszkańcy mają obawy bo nie mieli 
udzielonych odpowiedzi na zgłoszone wnioski. Sugerował, aby doprowadzić do 
spotkania z zainteresowanymi  mieszkańcami przy udziale przedstawicieli projektu.   
 
Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka wyjaśnił, że wszystko zostało wykonane 
zgodnie z procedurą prawa, konsultacje były obszerne z mieszkańcami. Na 
spotkaniu sołeckim z mieszkańcami w m-cu lutym br. również  uczulono 
mieszkańców, informując aby pilnowali swoich interesów w sprawie.      
 
 
   Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poinformował, że na 
posiedzeniu Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  zgłoszono  
6 poprawek  do planu.  
Komisja zgłosiła następujące poprawki: 

1. Str. 6, § 8, pkt 10, ppkt d – zapis „wysokość zabudowy do 9 m” zamienia się 
na „wysokość zabudowy do 10 m”, 

2. Str. 12, § 12, pkt 6, ppkt b – wyraz „nakaz” zamienić na wyraz „zaleca się”, 
3. Str. 32, § 35, pkt 3, ppkt a – zapis „maksymalna całkowita powierzchnia 

zabudowy 20%” zamienia się na „maksymalna całkowita powierzchnia 
zabudowy 30%”, 
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4. Str. 32, § 35, pkt 3, ppkt b – zapis „udział powierzchni biologicznie czynnej – 
minimum 70%” zamienia się na  „udział powierzchni biologicznie czynnej – 
minimum 60%”, 

5. Str. 33, § 35, pkt 7, ppkt a – zapis  „powierzchnia nowo wydzielonych działek 
budowlanych minimum 2000 m²” zamienia się na „powierzchnia nowo 
wydzielonych działek budowlanych minimum 1500 m²”, 

6. Str. 33, § 35, pkt 7, ppkt b – zapis „szerokość frontu nowo wydzielanych 
działek minimum 30m” zamienia się na „szerokość frontu nowo wydzielanych 
działek minimum 25m”. 

 
          Te poprawki wymagają również konsultacji dlatego też plan ten można 
zatwierdzić na następnej sesji. 
      
     Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zgłoszony wniosek 
formalny j.w. przez Radnego Pana Stanisława Kuźnara poddał pod głosowanie. 
Za przyjęciem wniosku głosowało 16 Radnych, głosów przeciwnych –0, głosów 
wstrzymujących się – 2. 
Wniosek uzyskał akceptację. 
  
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
     

Proponowany  porządek   S e s j i :  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
   4.1. – zmian w uchwale budżetowej na 2010 rok, 
    

4.2. - 4.4. – zmian uchwał o udzieleniu pomocy Powiatowi Kozienickiemu, 
 
4.5. – w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania  
           budżetu Gminy Kozienice za I półrocze roku budżetowego,  

             
   4.6. – wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości          
             położonej w Przewozie,    

          
5. Informacja o organizacji roku szkolnego 2010/2011.        
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje.  
8. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy 
ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
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  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym,  
w obecności 18 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
Ad. 2. 
   
        Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
 
Protokoł Nr XLVIII/2010 z dnia 17 czerwca  2010r. został przyjęty bez zastrzeżeń. 
 
Ad. 3. 
    W punkcie interpelacje i zapytania Radnych, głos zabrali: 
 
Radny Pan Edward Pułkowski zapytał: 

- W jaki sposób Gmina będzie pomagać mieszkańcom objętych powodzią? 
- Kiedy odbędzie się zebranie z Sołtysami i Przewodniczącymi Komitetów 

Osiedlowych na temat szacowania szkód powodziowych? 
 
Radna Pani Alicja Kordula zapytała: 
- Kiedy rozpoczną się prace związane z zagospodarowaniem terenów rekreacyjnych 
na Osiedlu Energetyki? 

- Co nowego w sprawie przejścia dla pieszych przez ulicę Żeromskiego na  
wysokości budynku socjalnego? 
 
Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał: 

- Czy Gmina planuje udział w przetargu terenu na ulicy Wiślanej? 
 
Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała: 

- Jakie działania podejmie Burmistrz przy rozwiązywaniu problemu związanego  
z przyjęciem dzieci do Żłobka? ( Jest duże zainteresowanie  w tej kwestii). 

- Jakie zadania będą  realizowane w ramach przebudowy, budowy chodników  
na terenie Miasta i Gminy Kozienice, które są po przetargu? 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek  zapytał: 

- Kto odpowiada za tymczasowe oznakowanie ruchu w ramach przebudowy  
ulicy Batalionów Chłopskich ? 

- Czy na terenie miasta jest wystarczająca ilość toalet publicznych?  
- Czy KCKRiS jest po wstępnych przygotowaniach do sezonu letniego na  

terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kozienicach? 
 
Radny Pan Stanisław Kuźnar  poruszył kwestię związaną z zagospodarowaniem 
obiektów na OSIR, chodzi o  pralnie, budynek po byłym GS niszczeje od lat, nic się 
nie robi w tej sprawie, straszy to jako ruina, czy tego budynku nie można dostosować 
na lokale socjalne?  

- Czy będą malowane ( odnowione ) ”rowerki” na scieżkach rowerowych przy 
ulicy Warszawskiej, aby w bezpieczny sposób można korzystać? 

 
Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał: 
-Kiedy rozpocznie się przebudowa chodników na ulicy Maciejowickiej i jaki będzie 
zakres? 
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- Czy będzie realizowana przebudowa chodnika po lewej stronie w ulicy Wiślanej, czy 
będzie wykonywana nowa nawierzchnia w ulicy Wiślanej?  
 
 
  Ad. 4.  
     Burmistrz Gminy  Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty 
uchwał : 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej  na 2010r. 
 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych  
bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLIX/512/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2010r. 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLIX/513/2010 w załączeniu do protokołu. 
         
 - w sprawie zatwierdzenia do realizacji Projektu „Podnoszenie kompetencji 
kluczowych i rozwoju uczniów w gminie Kozienice poprzez atrakcyjne formy edukacji 
w ramach programu prewencji i przeciwdziałaniu patologii” współfinansowania  
z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag - jednogłośnie 
Uchwała Nr XLIX/514/2010w załączeniu do protokołu.  
     

- w sprawie  zmiany załącznika do uchwały Nr XLII/478/2010 z dnia 25 lutego 
2010r. zmienionego w drodze uchwały Nr XLII/492/2010 Rady Miejskiej  

      w Kozienicach z dnia 31 marca 2010r. 
 
W dyskusji nad powyższym projektem uchwały głos zabrali: 
 
Radny Pan Stanisław Kuźnar , Radna Pani Grażyna Ziółek , Radny Pan Mirosław 
Markiewicz. 
Zapytania dotyczyły : 

- od kiedy będzie funkcjonował tomograf komputerowy w Szpitalu? 
- Ile będzie kosztować całość urządzenia? 
- Czy personel został przeszkolony do obsługi tomografu? 
- Jaki będzie koszt utrzymania, kto będzie pokrywał koszty w dalszym 

użytkowaniu. 
W odpowiedzi na powyższe udzielił obecny na Sesji Rady Dyrektor SPZZOZ 
Pan Sławomir Idzikowski. 
Stwiertdził m.in. : 
Tomograf komputerowy jest podstawowym  sprzętem diagnostycznym, który jest 
wymogiem XXI wieku. Szpital ma 12 oddziałów, pacjenci do szptala trafiają po 
wypadkach, różnych urazach, a brak tomografu szkodzi zdrowiu pacjentów. 
Na badania wozi się pacjentów do Radomiu lub Warszawy, a za tym idą ogromne 
koszty i transportu i badania. ( miesięczne koszty transportu to 20 tys zł. ) 
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Zakup tomografu ma na celu podniesienie możliwośći diagnostycznych naszego 
szpitala i zapewnienie opieki medycznej na wyższym poziomie. Pracownia 
diagnostyki komputerowej jest niezbędna w celu dorównania do aktualnych 
standartów szpitali z nami sąsiadujących i wyrównuje szanse na konkurowanie  
z nimi. Uruchomienie pracowni jest zgodne z wieloletnimi oczekiwaniami środowiska 
miasta i powiatu kozienickiego. 
   Proponowany termin uruchomienia tomografu to m-c wrzesień- październik. 
Jest to kwestia przetargu i adaptacji pomieszczeń.  
Ponieważ ze środków unijnych wniosek nie został zakwalifikowany - podjęto decyzję 
zakupu ze środków własnych z możliwością rozłożenia płatnośći na raty na okres   
5 lat. 
Raty m-czne funkcjonowania tomografu – ok. 40 tyś zł, całość inwestycji kompletnej  
z wymogami technicznymi to -  2,5 mln zł. 
Dostępność do tomografu – 24 godziny na dobę i 7 dni w tygodniu, przypadki pilne  
w każdej chwili. Ma kadrę szczupłą, która się kształci w tym kierunku. 
Badanie dla pacjentów będzie wykonywane bezpłatnie. 
Dyrektor wspomniał również o planie rozwoju szpitala w najbliższych latach.    
 
   Po czym przystąpiono do głosowania.  
 
      Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych 
został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLIX/515/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kozienickiemu    

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.  
Uchwała Nr XLIX/516/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kozienickiemu   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLIX/517/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Kozienice, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 
jednostek o których mowa w art. 9 pkt. 10, 13 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. 
o finansach publicznych za I półrocze każdego roku budżetowego    

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLIX/ 518/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości położonej w Przewozie Gmina Kozienice 

 Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLIX/519/2010 w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 5.   
 
            Informację o organizacji roku szkolnego 2010/2011 przedstawił Dyrektor 
Wydziału Edukacji i Kultury Pan Robert Boryczka. 
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
Do przedstawionej informacj uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 6. 
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy  Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Dot. pomocy dla mieszkańców, gdzie zostały podtopione gospodarstwa – z naszej 
strony może być to umorzenie podatku, odroczenie na raty, lub  inna forma pomocy  
z uzasadnienieniem  poprzez Ośrodek Pomocy Społecznej. 
       Po czym Burmistrz poinformował, iż na wniosek Burmistrza  Wojewoda 
Mazowiecki  powołał komisję do szacowania szkód w gospodarstwach rolnych 
spowodowanych podsiąkami wód.  
Komisja pracuje w 5-cio osobowym składzie: 
 1/ Władysław Malec – Urząd Miejski w Kozienicach, 
 2/ Małgorzata Mazur – Terenowy Zespół Doradców w Kozienicach,     
 3/ Marek Pyrka             – Mazowiecka Izba Rolnicza (rolnik) 
 4/ Jerzy Lewandowski  – Urząd Miejski w Kozienicach  
 5/ Ewa Lenard              – Urząd Miejski w Kozienicach  
   Komisja ma 2 miesiące czasu tj. do końca lipca na sporządzenie protokółów 
szkodowych i przekazanie ich na adres wojewody. 
   Komisja opracowała harmonogram wyjazdów w teren, celem sporządzenia 
protokołów oraz lustracji zalanych pól. Pierwszy wyjazd komisji w teren miał miejsce 
22 czerwca a zakończenie przewidywane jest w dniu 16 lipca br. Terminy 
uzgodniono z poszczególnymi sołtysami, którzy zawiadamiają zainteresowanych 
rolników. Wytypowanych zostało 15 sołectw w których wystąpiły z różnym nasileniem 
podtopienia pól. 
     Poszkodowani rolnicy będą mogli ubiegać się o kredyty preferencyjne na 
odtworzenie produkcji rolnej w której wystąpiły straty. 
Jednak, aby uzyskać w/w pomoc, poziom szkód musi być wyższy niż 30% średniej 
rocznej produkcji rolnej w danym gospodarstwie.        
Rolnicy z rozczarowaniem przyjmują tą informację, gdyż liczyli na inną pomoc, 
 przede wszystkim na odszkodowanie w formie pieniężnej. Ze zrozumieniem jednak 
stwierdzają, że inni rolnicy w Polsce ponieśli ogromne straty i to im w pierwszej 
kolejności należy się pomoc. 
Dotychczas zainteresowanie sporządzeniem protokołów szkodowych wyraziło  
18 rolników. 
W dniu dzisiejszym Komisja pracuje w Samwodziu . 
  Po czym Burmistrz przedstawił harmonogram pracy (wyjazdu) Komisji ds. 
szacowania szkód w uprawach rolnych spowodowanych przez podsiąki wody na 
terenie Gminy Kozienice: 

 
1. Nowa Wieś                                - 22.06.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
2. Kuźmy                                          - 23.06.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
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3. Samwodzie                                   - 25.06.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
4. Holendry Kozienickie                    - 29.06.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
5. Holendry Piotrkowskie                  - 30.06.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
6. Kępa Bielańska                             - 01.07.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
7.  Cudów                                     - 02.07.2010r. godz. 10.00 remiza Cudów 
8.  Wilczkowice Górne                        - 06.07.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
9.  Staszów                                         - 07.07.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
10. Piotrkowice                                   - 08.07.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
11. Kępeczki                                        - 09.07.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
12. Kępa Wólczyńska                          - 12.07.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
13. Holendry Kuźmińskie                     - 13.07.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
14. Ryczywół                                       - 14.07.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 
15. Świerże Górne                               - 16.07.2010r. godz. 10.00 u sołtysa 

 
Dot. narady Sołtysów i Przew. KO – najbliższa narada sołtysów planowana jest na 
połowę lipca, ponieważ związane będzie to z podaniem wielkości kwot funduszu 
sołeckiego, który może być wyliczony po 30.06.2010r. Częstsze spotkania będą  
w miesiącach sierpień, wrzesień,wtedy będą trwały uzgodnienia projektów zadań 
finansowych w ramach funduszu sołeckiego, wyjaśnień procedury, wstępnych 
akceptacji. 
W miesiącu czerwcu br. z uwagi na powódź – były spotkania z sołtysami terenów 
zagrożonych, przygotowania do wyborów i to, że sołtysi nie zgłaszali tematów bardzo 
pilnych do rozpatrzenia na ogólnym forum sołtysów -  spotkania nie organizowano.    
 
Dotyczy zagospodarowania terenów rekreacyjnych na Osiedlu Energetyki – 
przekazano plac budowy, w dniu 28.06.2010r. wykonawca planuje rozpoczęcie prac 
budowlanych. Termin wykonania zadania zgodnie z umową – do dnia 31.08.2010r. 
 
Dot. przejścia dla pieszych przez ulicę Żeromskiego na wysokości budynku 
socjalnego – przygotowany został ponowny wniosek o przeanalizowanie możliwości 
wykonania przejścia. W najbliższym czasie wniosek zostanie złożony w Starostwie 
Powiatowym w Kozienicach.  
 
Dot. udziału Gminy w przetargu terenu na ulicy Wiślanej – na podstawie rozmowy 
telefonicznej z Panią Maciejczyk  pracownikiem Stadniny Koni ustalono: 
- przetarg dotyczy działki 5/60 o pow. 1.9405 ha za 1.620.000,00, jest to II przetarg 
ogłoszony w gazecie Rzeczypospolita i Telewizji Kablowej. Przetarg odbędzie się  
1.07.2010r. o godz. 10.00. 
 
- Przetarg dotyczy działki położonej przy ulicy Wiślanej, nie dotyczy działki na której 
zlokalizowano jest boisko sportowe.  
Boisko sportowe oznaczone działką nr 5/59 o pow. 3.4477 ha - na tą działkę nie był 
ogłoszony przetarg. 
 
Dot. przyjęć dzieci  do Żłobka – w roku 2009/2010 liczba dzieci uczęszczających 
do Żłobka Miejskiego w Kozienicach – 30 wolnych miejsc, 
dla dzieci w roku 2010-2011-12. 
Podań o przyjęcie do Żłobka wpłynęło – 30, nieprzyjętych – 15 dzieci, zrezygnowało 
– 3 dzieci. 
Kryteria przyjmowania dzieci do Żłobka Miejskiego w Kozienicach to: 

- miejsce zamieszkania – teren Gminy Kozienice, 
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- obydwoje rodzice zatrudnieni, 
- średnia dochodów przypadająca na jednego członka rodziny ( w pierwszej 

kolejności osoby o najniższych dochodach). 
Nie można zwiększyć liczby przyjmowanych dzieci ze względu na spełnienie 
wymogów określonych w Rozporządzeniu Ministra Zdrowia i Opieki Społecznej.  
z dnia 21 września 1992r. Dz.U. Nr 116, Załącznik Nr 5 dotyczących szczegółowych 
wymagań jakim powinny odpowiadać pod względem fachowym i sanitarnym 
pomieszczenia i urządzenia żłobka ( powierzchnia przypadająca na jedno dziecko 
powinna wynosić minimum 3m2.    
 
Dot. realizacji zadań związanych z przebudową chodników – zadania realizuje 
Kozienicka Gospodarka Komunalna w Kozienicach, zgodnie z zawartym 
porozumieniem.  W ramach porozumienia planowane są do wykonania; 

1. Przebudowa chodników w ulicy Żeromskiego  na odcinku od Jana Pawła do 
cmentarza, 

2. Przebudowa chodników w ulicy Maciejowickiej, 
3. Przebudowa chodników przy ulicy Kopernika 10, 
4. Przebudowa chodników w ulicy Wiślanej, 
5. Budowa chodników w ulicy Rodzinnej.  

 
Dot. oznakowania ruchu przy ul. Batalionów Chłopskich – za oznakowanie  
i utrzymanie w należytym stanie czasowej organizacji ruchu w ramach przebudowy 
odpowiada Wykonawca robót. W przypadku nieprawidłowości można  je zgłaszać 
do Wydziału Infrastruktury tel. 48 611-71-44 lub bezpośrednio na Policję. 
W dniu dzisiejszym była przeprowadzona kontrola oznakowania czasowej organizacji 
ruchu przez Policję. 
 
Dot. ilości toalet publicznych w Kozienicach – toaleta publiczna zlokalizowana jest na 
skwerze  przy ulicy Plac 15-go Stycznia. Utrzymaniem  szaletu zajmuje się 
Kozienicka Gospodarka Komunalna zgodnie z podpisanym porozumieniem. Koszt  
utrzymania  wynosi – 4898 miesięcznie. Dodatkowo można korzystać z toalet 
zlokalizowanych na dworcu PKS Sp. z o.o.  
    W ramach zadania zagospodarowania terenu rekreacyjnego na Oś. Energetyki 
będą także wybudowane toalety 
 
Dot. przygotowania KCKRiS  (OSIR) do sezonu letniego – w tej kwestii oraz poniżej  
wypowiedział Dyrektor KCKRiS Pan Marcin Zmitrowicz  poinformował m.in. iż temat 
ten był szeroko omawiany na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki 
i Promocji  Rady Miejskiej – Ośrodek jest przygotowany do sezonu letniego. 
 
Dot. zagospodarowania obiektów  na Ośrodku Sportu i Rekreacji ( pralnia ) – stan 
technologiczny  przestarzały, remont nie jest opłacalny z punktu widzenia 
ekonomicznego – budynek nie spełnia odpowiednich wymogów.  
 
Dot. malowania „rowerów ” na scieżkach rowerowych  - za utrzymanie oznakowania 
odpowiada zarządca drogi tj. GDDKIA. W ostatnim okresie na zlecenie GDDKIA 
wykonywana była odnowa oznakowania przejść dla pieszych. 
Burmistrz zwrócił się do Dyrektora właściwego Wydziału, aby ponowić wniosek  na 
piśmie do zarządcy chodnika, by podjął stosowne działania w kwestii  odnowienia 
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namalowanych wcześniej „rowerków” na scieżkach rowerowych,  aby była lepsza  ich 
widoczność. 
 
Dot. przebudowy  i zakresu prac chodników na ulicy Maciejowickiej – roboty 
budowlane zostaną rozpoczęte w miesiącu lipcu bieżącego roku. Zakres obejmuje   
wymianę chodników, wjazdów, wymianę krawężników, wymianę obrzeży. 
 
Dot. realizacji przebudowy chodników po lewej stronie oraz nowej nawierzchni  
w ulicy Wiślanej – przebudowa chodnika w ulicy Wiślanej planowana jest do realizacji 
w ramach budżetu na 2010r. Rozpoczęcie zadania planowane jest po wykonaniu 
przebudowy chodników w ulicy Maciejowickiej i Kopernika 10.  
Przebudowa ulicy Wiślanej w zakresie wykonania nowej nawierzchni nie jest 
uwzględniona w budżecie Gminy na 2010 rok.  
 
Ad. 7.  
 
   W punkcie tym głos zabrała  przedstawicielka firmy BUTPLAN  z Warszawy   
mgr inż. Pani Anna Bereś -  Główny projektant miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Chinów Gmina Kozienice. 
  Przedstawiła po krótce całą procedurę w zgodzie z obowiązującym prawem, w tym 
prawnie wymaganą procedurą planistyczną, uzgodnieniach z różnymi instytucjami, 
wspomniała o rozstrzygnięciach sposobu rozpatrzenia uwag do projektu planu 
wniesionych w okresie wyłożenia do publicznego wglądu, debatach, ilości wniosków 
załatwionych pozytywnie i negatywnie,  zasadach kształtowania zabudowy  
i sposobów zagospodarowania terenu, zasad związanych z ochroną środowiska, 
przyrody i krajobrazu kulturowego ( Natura 2000),ustaleniach szczegółowych  
w zakresie ochrony i kształtowania ładu przestrzennego, rozmowach, negocjacjach, 
aby dla mieszkańców zostawić jak najwięcej terenów, wspomniała o odwołaniach 
Burmistrza do Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, które nie przyniosły 
pozytywnego rezultatu.  
Zwróciła uwagę, że każda zmiana powoduje ponowienie procedury – są to obszary 
problemowe.  
  
   Następnie Burmistrz Gminy podziękował Radnym za uchwalenie środków dla 
powodzian. 
 
Radny Pan Marek Kuźmiński poinformował, iż wziął udział w konferencji „Profilaktyka 
zdrowotna mieszkańców – wyzwaniem dla samorządów” - prezentującej Ogólnoposki 
Program Samorządowy „Współdziałajmy”. W jego ramach polskie samorządy 
otrzymują wiedzę  na temat budowania i prowadzenia programów profilaktyki 
zdrowotnej, które mają na celu skuteczną walkę z chorobami onkologicznymi kobiet 
 „ raka szyjki macicy”. Podczas konferencji były przedstawione najnowsze 
rekomenadcje dla organizowania programów  profilaktycznych przez jednostki 
samorządu tereytorialnego opracowane przez najwyższe  autorytety medyczne 
naszego kraju. Dzięki praktycznym warsztatom można było dowiedzić się jak 
przygotować i prowadzić program profilaktyki zdrowotnej, a także zapoznać się  
z doświadczeniami i osiągnięciami samorządów w tej dziedzinie. Wspomniał o formie 
edukacji, szczepieniach ochronnych. 
Dodał, iż Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej po wakacjach tym tematem się 
zainteresuje.   
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   Radny Pan Edward Pułkowski zwrócił uwagę,  aby pamiętać o mieszkańcach 
naszej Gminy, których dotknęła powódz. Prosił, aby jak najszybciej zorganizować 
spotkanie z Sołtysami i Przewodniczącymi KO, aby móc omówić wszystkie kwestie  
z tym związane.  
    W związku z przerwą urlopową w m-cu Lipcu br. Przewodniczący Rady Miejskiej 
Pan Mariusz Prawda życzył Radnym oraz wszystkim obecnym udanych wakacji, 
urlopów. 
    
Ad. 8. 
 
Wobec zrelizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 
Prawda  dokonał zamknięcia o godz.  13.45  XLIX   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 
 


